
Nordrup Farendløse lokalråd 
 

Bestyrelsesmøde 
 Tirsdag den 7.juni 2022 kl. 18.30 – 19.30 

 
 

Formand  Eric Leonhard   Tilstede 
Næstformand  Charlotte Kjær Nielsen  Tilstede  
Kasserer/Sekretær  Ann Brodersen  Tilstede  
Medlem  Molla Friis-Mikkelsen  Tilstede  
Medlem  Tommy Strøyer  Tilstede   
1.Suppleant  Svend Tveden-Nyborg Tilstede  
2.Suppleant  Gilla Pommer   Tilstede 

 

1. Godkendelses af referater m.v. 
• 23.05.22 - Godkendt  
• Ordinære generalforsamling Godkendt af dirigent Molla Friis-Mikkelsen, Næstformand 

Charlotte Kjær Nielsen, samt kasserer Ann Brodersen 
• Ekstraordinære generalforsamling – Godkendt af dirigent Allan Marott og næstformand 

Charlotte Kjær Nielsen 
• Underskrift på vedtægter - Underskrevet af dirigent Molla Friis-Mikkelsen og næstformand  

Charlotte Kjær Nielsen 
 

2. Siden Sidst 
• Overdragelse af formandskabet 

Det har endnu ikke været muligt at få overdraget formandskabet fra tidligere formand. 
Ann har af to omgange via mail forsøgt at få kontakt. Eric har ligeledes skrevet mail, hvor 
der efterfølgende er kommet et retursvar. Tidligere formand henviser til Charlotte 
(næstformand) med den begrundelses at der er sendt samme oversigt over projekter m.v. 
til hende. Dette er ikke holdbart da der ligeledes findes noget historistisk materiale der 
følger lokalrådet, samt nøgler m.v. Det skal hurtigst muligt bringes i orden. Og det besluttes 
derfor at formand og næstformand tager kontakt 

• Status på igangværende projekter 
Eric har haft kontakt til kommunen for at høre hvilken projekter der måtte være. 
1. krydset ved bedstedvej/skovvej/Giesegårdvej 
2. Manglende fortov i Farendløse. 
Vedligeholdes/forpligtigelse af Nordrup blomsterpark 
Det skal undersøges hvem der er projektejer for at få klarhed over vedligeholdes og 
forpligtigelse af Nordrup blomsterpark 

• Status på bankskifte 
Ann har sendt mail til Arbejderens landsbank ang. Bankskifte. Der afventes et retursvar 
førend vi kan gå videre. Så snart der er nyt fra banken kontakter Ann resten af bestyrelsen 
med ydeligre information. 

• Hjemmesiden/Facebook: 
Hjemmesiden: Ann har haft kontakt til udbyder på vores hjemmeside, der er lavet aftale 
om at betaling for hjemmesiden bliver delt i 2 rater.  
Charlotte har lagt referater ind og ændret bestyrelsessammensætningen på siden. 



Nordrup Farendløse lokalråd 
 

Facebook: Ann har ændret bestyrelsessammensætningen 
• NFO/Krak 

NFO der er indsendt til bladet. – Næste frist er 1. september  
Ann sørger fremover for at sende til bladet, dog kun efter godkendelse fra bestyrelsen.  
Krak: Ann har prøvet at rette oplysninger vedr. lokalrådet på krak. Det er tildeles lykkedes, 
men det er forsat enten mailadresse til tidligere medlemmer der kommer frem. Ann prøver 
at finde ud af hvordan det kan ændres. Derudover skal der opdateres med hjemmeside 
navn, samt et tlf.nr 

3. Nyt fra Landsbyforum  
• Der har været en del ansøgninger vedr. Sct. Hans, samt mange andre beløb til mindre 

projekter 
• En ide kunne være at synliggøre på Facebook og hjemmeside i lokalområdet, hvilken 

muligheder der er for at søge midler. 
• Det har været på tale  evt. at åbne op for en pulje hvor b.la forsamlingshusene kunne have 

mulighed for at søge midler. 
4. Ansøgninger fra pulje 

• Alle opfordres til ind over sommeren at tænke på hvilken arrangementer der evt. kunne 
søges penge til i lokalområdet, samt opfordring til beboere i området om at komme med 
forslag eller være en aktiv deltager i arrangementer der afholdes af lokalrådet.  
Følgende forslag er vendt i bestyrelsen. 
En rundvisning i lokalområdet 
Loppemarked evt. i skolens hal 

5. Trafikforhold  
• Trafikken og bløde trafikanter på Tvindelstrupvej og Langagervej en løsning kunne være en 

2- minus- 1 vej  
6. Ønsker til kommende arbejdsopgaver ”mærkesager” 

• Afholdes af stafet for livet i lokalområdet (Omkring hallens arealer) 
• Etablering af trampestier 

7. Økonomi 
• Lokalrådets økonomi er presset. Der skal derfor forsat være en øget opmærksomhed på 

økonomien, samt laves en plan for hvordan vi kan tjene lidt penge. 
• Det forslås at salg af sponsorater genoptages. Ann laver et udkast til et skriv, som sendes 

rundt til godkendelse af resten af bestyrelsen. Der skal tages kontakt til de 
erhvervsdrivende der tidligere har støttet med et sponsorat, og som forsat har en plads på 
lokalrådets hjemmeside. 

8. Næste møde 
• Afholdes efter sommerferien den 31.08.22 medmindre der opstår noget bestyrelsen skal 

tage stilling til.  
9. Evt. 

• Forslag/liste til  hvem der kunne være interesseret i at støtte med et Sponsorat. Følgende 
har været på tale: 

• Boligselskabet der udlejer boliger i Nordrup Vestervang  
• Brugsen i Ørslev 
• Mulstrup haveservice 
• Hundetræning   

 


